
Kamervragen over sloopwoningen
 
ROTTERDAM

Het SP-Kamerlid Farshad Bashir
heeft aan minister Blok vragen
gesteld over het plan van de
gemeente Rotterdam om het aantal
sociale huurwoningen met 20.000
te verminderen. Volgens Bashir
moet voorkomen worden dat
'Rotterdam in de toekomst alleen
bewoonbaar wordt voor mensen
met een hoog inkomen'. ,,Uit
onderzoeken blijkt dat er juist meer
behoefte is aan betaalbare
huurwoningen. Ik reken dan ook op
verzet van de huurders en de
minister,'' laat hij weten. Gisteren
uitte de corporatie Havensteder in
deze krant forse kritiek op het plan.
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